
VERENIGINGSVERSLAGEN EN MEDEDELINGEN 

NEDERLANDSE VERENIGING VAN TANDARTSEN 

JAARVERSLAG VAN DE SECRETARIS OVER HET JAAR 1962 

Volgens art. 16 van het Huishoudelijk Reglement heeft de secretaris de plicht, op de 
eerste algemene vergadering (jaarvergadering) zijn verslag over het voorafgaande jaar 
uit te brengen. 

Van de leden 
Op 31 december 1961 telde de Vereniging 838 leden. Op 31 december 1962 bedroeg het 
ledenaantal 841. Er werden 19 nieuwe leden geïnstalleerd; 16 leden bedankten of wer-
den van de ledenlijst afgevoerd, waaronder 5 die ons door de dood ontvielen te weten 
de collegae McVr. TH. C. W. BRANDWIJK-VAN BUUREN, B. H. CRAMER, H. D. OTTO-
LANDER, W. A. SIMONIS en G. J. W. VAN WIERINGHEN BORSKI. 

Ter gelegenheid van hun 40 jarig tandartsjubileum zond het bestuur gelukwensen aan 
de collegae R. HAMER en L. PH. STOLTZ. Collega G. D. MARGADANT vierde zijn 50 jarig 
tandartsjubileum, terwijl de collegae F. DUYVENSZ en J. M. KLINKHAMER de dag moch-
ten herdenken waarop zij 60 jaar geleden tot het uitoefenen van de tandheelkunst wer-
den toegelaten. 

Een eervolle onderscheiding viel collega Dr. C. A. W. KORENHOF ten deel. Tijdens de 
voorjaarsvergadering werd hem de tweejaarlijkse prijs van de „De Snoo-van 't Hooger-
huys" Stichting uitgereikt. 

In de najaarsvergadering werd collega J. A. C. DUYZINGS, wegens zijn bijzondere 
verdiensten voor de tandheelkunde, de Vereniging en speciaal voor de Stichting 
W.T.A., het erelidmaatschap van de Vereniging aangeboden. 

Van het bestuur 
Tijdens de voorjaarsvergadering onderging het bestuur een wijziging door het aftreden 
van collega Dr. TH. E. DE JONGE en het toetreden van Prof. D. F. VELDKAMP. 

Het bestuur is thans als volgt samengesteld: 
Prof. J. G. DE BOER, voorzitter 
Prof. J. VAN AMERONGEN, vice-voorzitter 
SI. WIEMANS, secretaris 
Prof. Dr. H. M. J. SCHEFFER, 2e secretaris 
Dr. F. J. TEMPEL, penningmeester 
Prof. D. F. VELDKAMP en S. W. WEISFELT, commissarissen 
In het afgelopen jaar werden zes bestuursvergaderingen gehouden, op 1 februari, 

15 maart, 26 april, 8 juni, 4 juli en 7 december. 
De vergadering van 4 juli was een gecombineerde zitting met het bestuur van het 

Nederlandsch Tandheelkundig Genootschap. 

Van de Stichting W.T.A. 
In overeenstemming met art. 15 van de Stichtingsbrief heeft de secretaris van de Stich-
ting W.T.A. zijn verslag over de werkzaamheden in het afgelopen jaar toegezonden. 

De activiteit van de Stichting W.T.A. naar buiten heeft zich dit jaar beperkt tot sa- 
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menwerking met de Nederlandse ARPA bij de cursus in Amsterdam op 10 maart die 
gegeven werd door Prof. BERTRAM COHEN, W. D. McHuGH, R. D. EMSLIE en A. BRYAN 

WADE. 

Op de voorjaarsvergadering van de Vereniging traden af als bestuursleden de collegae 
J. A. C. DuvzINGs, voorzitter, Dr. TH. E. DE JONGE, penningmeester q.q. en Prof. L. V. 
ARNOLD, lid. 

In hun plaats werden respectievelijk benoemd L. COPPES, Prof. D. F. VELDKAMP en 
S. MULDER. 

Het bestuur werd als volgt samengesteld: 
L. COPPES, voorzitter 
R. SCHREUDER, secretaris 
Prof. D. F. VELDKAMP, penningmeester q.q. 
U. J. VAN DUK en S. MULDER, leden 
Door tussentijds aftreden van collega S. MULDER, omstreeks juli, is een vacature 

ontstaan. 
In de kascommissie werden op dezelfde vergadering benoemd de collegae L. VAN DER 

BURCH te Utrecht en F. E. R. DE MAAR te 's-Gravenhage. 
Het bestuur vergaderde over lopende zaken op 16 februari, 14 juni, 31 augustus t/m 

2 september en 21 november. 
Met name is een cursus Fysiologische Chemie in voorbereiding, te geven door Dr. 

G. J. M. TONINO te Utrecht. 
In de najaarsvergadering van de Vereniging werd aan de oud-voorzitter, collega 

J. A. C. DUYZINGS het ere-lidmaatschap van de Vereniging aangeboden, hetwelk op de 
hem eigen wijze werd aanvaard. 

Tevens werd verslag uitgebracht over de door de Stichting W.T.A. ingestelde enquête 
bij monde van de heer A. C. FONTANI en collega L. COPPES. 

In december verscheen het boek, dat de collegae L. COPPES en Prof. D. F. VELDKAMP 

redigeerden, als verslag van het symposion gehouden te Amsterdam in oktober 1961. 
Het is de deelnemers inmiddels toegezonden. 

Van het nationaal comité voor Holland van de F.D.I. 

De secretaris meldde in het jaarverslag 1961, dat na een lange periode van overleg met 
de Nederlandse Maatschappij tot Bevordering der Tandheelkunde en het Nederlandsch 
Tandheelkundig Genootschap overeenstemming was bereikt over een nieuwe samen-
stelling van het Nationaal Comité. Er waren echter andere punten, waarover op dat 
moment nog geen compromis kon worden verkregen. 

Na een zorgvuldige bestudering van de ontwikkeling van het tandheelkundig vereni-
gingsleven in Nederland, mede in E.E.G.- en F.D.T.-verband, heeft het bestuur van de 
Vereniging in nauw overleg met het bestuur van het Genootschap gemeend, dat door 
een verdere participatie aan het Nationaal Comité de Vereniging (en ook het Genoot-
schap) te ver buiten haar statutaire doelstellingen zou geraken. De gewijzigde omstan-
digheden hebben beide besturen doen besluiten met ingang van 1 januari 1963 alle 
F.D.I.- en E.E.G.-aangelegenheden aan de Maatschappij over te laten. 

De consequentie van dit besluit was, dat het Nationaal Comité kon worden opgehe-
ven en dat de Vereniging voor het lidmaatschap van de F.D.I. heeft bedankt. 

Voor de leden van de Vereniging maakt dit besluit, gezien de binding van ons lidmaat-
schap met dat van de Maatschappij, geen verschil. 
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Van het comité van overleg 
Door de liquidatie van het Nationaal Comité F.D.I. verdween tevens het gespreks-
centrum van de besturen van de Vereniging, het Genootschap en de Maatschappij. Over 
de wenselijkheid tot het handhaven van een regelmatig contact waren de besturen het 
unaniem eens. 

Besloten werd een Comité van Overleg in te stellen, bestaande uit de voorzitters en 
secretarissen van de 3 verenigingen. 

Er is alle reden om aan te nemen dat in het Comité van Overleg nuttig en openhartig 
van gedachten zal worden gewisseld over kwesties van gemeenschappelijk belang. 

Van de contacten met andere tandheelkundige verenigingen 
In het afgelopen jaar heeft het bestuur veel contact gehad met het bestuur van de Maat-
schappij, in het bijzonder over de kwestie van het Nationaal Comité van de F.D.I. Het 
zal voor een ieder duidelijk zijn dat de besprekingen en briefwisseling vaak moeizaam 
verliepen. Het is echter een voldoening te kunnen mededelen, dat mede door het elimi-
neren van de wrijfpunten, de verstandhouding goed is. 

In de gehele Nationaal Comité-aangelegenheid bestond een nauwe samenwerking 
met het bestuur van het Nederlandsch Tandheelkundig Genootschap. 

Het bestuur van het Genootschap nam in deze vrijwel hetzelfde standpunt in als uw 
bestuur. 

Op de congressen van de American Dental Society of Europe en de European Or-
thodontic Society was de Vereniging officieel vertegenwoordigd. 

Een aantal bestuursleden was aanwezig bij enige van de vele feestelijkheden ter gele-
genheid van het lustrum der T.S.V. „John Tomes". 

Van de vergaderingen 
De voorjaarsvergadering (jaarvergadering) vond plaats op 13 en 14 april in het Jaar-
beursrestaurant te Utrecht. In het huishoudelijk gedeelte werden de gebruikelijke jaar-
stukken afgedaan. In de vacatures van het bestuur der Vereniging en van de Stichting 
W.T.A. werd voorzien. Het bestuur van de „De Snoo-van 't Hoogerhuys" Stichting 
reikte tijdens de schorsing van de vrijdagmiddagvergadering de tweejaarlijkse prijs van 
deze Stichting aan collega Dr. C. A. W. KORENHOF uit. 

Het programma van het wetenschappelijk gedeelte was als volgt samengesteld: 
Prof. Dr. D. DE WmD: „Het hypofyse-bijnier systeem"; 
A. A. A. M. KONINGS: „Enkele voorlopige resultaten bij het gebruik van corticoste-

roïden in de endodontie"; 
Prof. Dr. H. N. HADDERS: „Orale afwijkingen met reuscellen"; 
Dr. W. NOORDENBOS: „Enige aspecten van de anatomie en fysiologie van de pijn"; 
J. VAN AKEN: „Optimale projecties voor intra-orale Röntgen-opnamen"; 
Prof. Dr. L. H. JANSEN: „Een en ander over contacteczema"; 

De najaarsvergadering vond plaats op 16 en 17 november 1962 in het Jaarbeursres-
taurant te Utrecht. 

Tijdens het huishoudelijk gedeelte werd met algemene stemmen het bestuursvoorstel 
aangenomen om collega J. A. C. DUYZINGS het erelidmaatschap van de Vereniging aan 
te bieden. 

In het wetenschappelijk gedeelte traden als sprekers op: 
G. E. FL6GEL: „Het vullen van klasse V caviteiten met behulp van de z.g. mat foil 

techniek"; 
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T. BOTTEMA: „De fysiologie en de pathofysiologie van het horen"; 
Dr. G. A. SEDEE: „Lawaai, gehoor en tandheelkunde"; 
Prof. J. G. VAN DER VEN: „Een verbeterde vorm van de „Funktiodent kiezen" voor de 

totale prothese"; 
P. Box: „Verkleuring van elementen na endodontische behandeling"; 
Dr. H. W. HORNSTRA: „Veranderingen in de tandpulpa na endodontische behande- 

ling";  
A. C. FoNTANI: „Mededelingen over de enquête van de Stichting W.T.A. inzake het 

voortgezet onderwijs"; 

De liquidatie van het Nationaal Comité betekende voor het bestuur het zich kunnen 
ontdoen van een aanzienlijke hoeveelheid werk. 

Ik moge dit jaarverslag besluiten met de hoop uit te spreken dat het gevolg van ge-
noemde werkbesparing, alsmede de perspectieven op een goede samenwerking met de 
Maatschappij, de wetenschappelijke voorlichting van de professie ten goede zal komen. 

Tenslotte zij het mij vergund de leden te verzoeken om de collegae uit hun naaste 
omgeving, die geen lid van de Vereniging zijn, op te wekken zich als lid aan te melden. 

Si. WIEMANS, 
secretaris 
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